
Beste collega,

Het is algemeen bekend dat onze gezondheidszorg ernstig en chronisch ziek is.

Collega J. Pengel schreef in een artikel op Starnieuws, ‘de zorg ligt op zijn gat’. Recent schreef
Rob Verhage, Starnieuws: ‘Alleen al in 2024 werden miljoenen US-dollars aan infrastructurele
werken uitgegeven en verdween aan subsidie SRD bijna 4 miljard in de financiële bodemloze
put van de curatieve zorg.’

In november 2022 werd in een meeting van de VMS, door Marc Sprenger zijn ‘Herstelplan Zorg’
met ons gedeeld. Bij die gelegenheid presenteerde ik de strategische doelen van de
gezondheidszorg, zoals hier vermeld.

Strategisch hoofddoel gezondheidszorg

Transformatie van de huidige op commercie gerichte, physician-centered care
naar patient-centered, evidence-based healthcare.

Subdoelen

De laagste lijn van zorg die voor een patiënt voldoet, moet door de zorgverlener worden
aangeboden.

De primary healthcare arts, een om- en bijgeschoolde eerstelijns zorgverlener, moet de spil in
het vernieuwde zorgsysteem worden.

Op basis hiervan werd een actieplan aan de directeur Volksgezondheid aangeboden. De
directeur was, evenals Marc Sprenger trouwens, enthousiast over de mogelijke uitvoering.

Eind november 2024 werd aan de president een petitie aangeboden, ondersteund door de lid
organisaties van Ravaksur en het Patiëntenplatform (attached).

President Santokhi negeerde de petitie.

Schaadt de president hiermee niet zijn eigen imago? Wenst de president geen hervorming van
de zorg? Wenst de president geen eind te brengen aan (bij)betaling voor essentiële
geneesmiddelen in de apotheek?
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